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کواکبیان در پیام تسلیت به مناسبت درگذشت منیره گرجی:
 چرا در ترکیب  مجلس خبرگان رهبری

حتی یک زن هم نیست؟
دبیر کل حزب مردم ســالاری درگذشــت منیره_گرجی را تســلیت گفت. 
مصطفی کواکبیان، دبیر کل حزب مردم سالاری در توئیتی نوشت: «درگذشت 
ســرکارخانم  منیره_گرجی، تنها زن مجتهده حاضر در مجلس خبرگان قانون 
اساسی در سال ۱۳۵۸ را تســلیت می گویم. ترکیب کنونی مجلس خبرگان، 
محدود به مجتهدین اســت، در حالی که رهبری نیازمند ویژگی هایی مهم و 
غیر از اجتهاد نیز هست. در  حزب مردم سالاری در طرح جمهوریت سوم تاکید 
کرده ایم یکی از موارد ضروری اصلاح_قانون_اساسی، لزوم حضور زنان و مردان 

با تخصص های مختلف در  مجلس _خبرگان است.«

پیام مهم پزشکیان از شبکه NBC پخش می شود
ایران آماده مذاکره شرافتمندانه 

معاون ارتباطات و اطلاع رســانی دفتر رئیس جمهور در پیامی نوشت: پیام مهم 
)مسعود( پزشــکیان، رئیس جمهور، فردا از شبکه تلویزیونی ان.بی.سی آمریکا 
پخش می شود؛ ایران خواهان صلح و تنش زدایی در منطقه و جهان و آماده مذاکره 
شرافتمندانه و برابر است. به گزارش ایلنا، »سیدمهدی طباطبایی « امروز )سه شنبه 
۲۵ دی ( با انتشار پیامی در شبکه اجتماعی ایکس، نوشت: پیام مهم  رئیس جمهور 
  پزشکیان در گفت وگو با Lester Holt مجری معروف امریکایی فردا از شبکه 

تلویزیونی ان. بی. سی NBC پخش خواهد شد.
وی افزود: جمهوری اســلامی ایران خواهان صلــح و تنش زدایی در منطقه و 
جهان اســت، جنگ افروزی، تجاوز و نسل کشی رژیم صهیونیستی را محکوم 

می کند و آماده مذاکره شرافتمندانه و برابر است.

ویژه

پیدا و پنهان نفرت پراکنی علی اف
ادامه از صفحه 1

او تــلاش می کند صحبت هایی را علیه ایران و مقامات ایرانی مطرح کند تا 
فرصتی برای طرح این مطالبات ایجاد نشــود. توهین های زننده وی به آیت الله 
عاملی، امام جمعه اردبیل که در ســال های اخیر نقش مهمی در افشای پیوند 
علی اف با صهیونیســت ها و تکفیری ها و نیز مدیریــت و هدایت فعالیت های 
فرهنگی و اجتماعی مرتبط با قفقاز داشــته، با همین هدف انجام می شود. از 
سوی دیگر علی اف پا را از گلیم خود فراتر گذاشته و به صورت غیرمستقیم عزل 
و مجازات آیت الله عاملی توسط مقام معظم رهبری و عذرخواهی شخص ایشان 
را خواستار شده است. بدیهی است که بی پاسخ گذاشتن این حد از گستاخی 
علی اف وی را در آینده دچار توهمات تازه ای خواهد کرد و او باید به شــکلی 

مناسب تبعات این گستاخی ها را درک کند.
از طرف دیگر علی اف اطلاع دارد که ایران به دلیل همکاری هایی که باکو با 
رژیم صهیونیستی دارد و نقض آزادی و سرکوب شیعیان آذربایجان و مشکلات 
زیست محیطی که این کشور در دریای کاسپین ایجاد می کند، از او مطالباتی 
دارد. علی اف به دنبال آن اســت که با این جنجال ها مطالبات مذکور شــنیده 
نشوند، و از طرف دیگر از طریق جوسازی های خود به دنبال بهانه هایی است تا 
از تبــادلات مردم ایران با مردم جمهوری آذربایجان جلوگیری کند. در نتیجه 
از سرگیری ارتباطات فرهنگی، اقتصادی، اجتماعی، آموزشی، تجاری و افزایش 
آگاهی مردم شمال ارس از طریق ارتباطات چهره به چهره به تاخیر افتاده است 
تا وی بخواند روایت جعلی و تبلیغات دروغین خود را در مورد ایران و ایرانی در 

شمال ارس معقول و منطقی جلوه دهد.
او می داند که ایران با توجه به پیوند ناگسســتنی خود با مردم شمال ارس 
می تواند آنها را از واقعیات آگاه کند و علی اف در قبال این مســئله نگرانی هایی 
دارد. البته او دچار اشــتباهات محاسباتی اســت. این رفتارها باعث می شود تا 
مردم ایران در قبال نیات علی اف در قبال ایران مشــکوک شوند و مطالباتی از 
سوی مردم برای برخورد با هتاکی های علی اف ایجاد شود. این مطالبات مشابه 
مطالباتی اســت که غرور و هویت ملی ایرانیان را پس از جنگ چالدران، علی 

رغم شکست ایران از عثمانی، تثبیت و شکوفا کرد.
در مورد چرایی نفرت پراکنی علی اف یک نکته هم این است که با توجه به 
سفر از پیش برنامه ریزی شده دبیر شورای عالی امنیت ملی ایران به آذربایجان، 
علی اف تلاش کرد تا این ســفر را تحت تاثیر قرار دهد و فضای مذاکرات را به 
نفع خود عوض بکند چرا که می دانســت در سفر آقای احمدیان به آذربایجان 
بحث کریدور جعلی زنگزور مطرح خواهد شد. او تلاش کرد با این فضاسازی ها 
در مذاکرات دست برتر را داشته باشد. از طرفی علی اف می داند که ایران در حال 
برنامه ریزی است تا توافق جامعی با روسیه در حوزه های مختلف تنظیم کند و 
نگران این است که در فضای ایجادشده پس از این توافق، نتواند آنچه غرب از او 
انتظار دارد را محقق کند و روسیه و ایران را تحت فشار ژئوپلیتیک قرار بدهد . 
به همین دلیل این مســئله هم برای او حائز اهمیت اســت و می خواهد با این 

اظهارات فضای ناشی از امضای این توافق را تحت الشعاع قرار دهد.
چه باید کرد؟

ایران باید در این شرایط بر مواضع اصولی خود به صورت علنی و با صراحت 
و قاطعیت پافشــاری کند و به علی اف هشــدار دهد که کماکان مخالف ایجاد 
کریدور جعلی زنگزور اســت، چون این مساله باعث خفگی ژئوپولیتیک ایران، 
قطع مرز با ارمنستان، کم اثرشــدن کریدور شمال – جنوب ایران و محاصره 
ایران توسط نیروهای ناتو، پانترک و تجزیه طلب و صهیونیست ها خواهد شد. 
لذا اگر نیت باکو از ایجاد کریدور اتصال ســاده به نخجوان است، مسیر امن و 

ارزان ایران مثل همیشه در دسترس است.
قطعا در هر اقدامی که در آینده برای ایجاد کریدور جعلی زنگزور انجام شود، 
صهیونیست ها و نیروهای تکفیری که از قفقاز و آسیای مرکزی به سوریه اعزام 
شدند مشارکت خواهند داشت. تکفیری های آسیای مرکزی و قفقاز در صورت 
فراغت از سوریه، به زادگاه خود باز می گردند و در نزدیکی مرزهای ایران مشغول 
فتنه گری خواهند شد. ولی اگر آنها همچنان در سوریه مشغول بمانند، فرصت 
فتنه گری در مرزهای ایران را پیدا نخواهند کرد. همچنین ایران باید سیاســت 
ســکوت و اهمال پدرانه در برابر گســتاخی های رسانه ای باکو را کنار بگذارد و 
واقعیات را در قالب های مناســب هنری و رسانه ای برای ساکنان شمال ارس 
و مــردم ایران؛ به خصوص آذری های شــریف مطرح کند. در این دو دهه و به 
خصوص ۴ ســال اخیر بارها ثابت شــده که سکوت در برابر حملات رسانه ای 

علی اف، روند فعلی را بدتر می کند.

یادداشت

بیگدلی:
ارتباط داشتن با دنیا اگر منافع ملی را به 

خطر نیندازد حتما ضروری است
یک نماینده مجلس درباره واکنش برخی از نمایندگان در 
صحن مجلس درخصوص بررسی مجدد FATF در مجمع 
تشخیص مصلحت نظام با اجازه مقام معظم رهبری گفت: 
در مسائل نه جلوتر از رهبر حرکت کنیم، نه آنچنان عقب 

بیفتیم که نفهمیم دنیا دست کیست.
علــی بیگدلــی در گفت وگــو با خبرنــگار ایلنــا، درباره 
موضع گیــری برخــی از نماینــدگان در صحــن مجلس 
درخصوص بررسی FATA در صحن مجلس و تاکید وی 
مبنی بر این که کســی نباید از رهبری جلوتر و یا عقب تر 
باشد، گفت: همکاران در صحن مجلس تذکر  دادند که چرا 
 FATA مجمع تشخیص مصلحت نظام دوباره می خواهد
را در دســتور کار قرار دهد و بررسی کند که آقای قالیباف 
هم فرمودند طبق استعلامی که آقای رئیس جمهور از مقام 
معظم رهبری کردند مقــام معظم رهبری اجازه دادند که

FATF مجددا بررسی شود.
 FATF این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان این که
در مجلس دهم مصوب شــد و اگر اشــتباه نکنم شورای 
نگهبان تاییدش کرد که بعدا یا به واســطه بحث نظارتی 
مجمع بود یا مســائلی که داشت به آنجا  رفت، یادآور شد: 
در مجمع  تشخیص مصلحت یک طرح یا موضوعی یکسال 
فرصت بررسی دارد، اگر طی یکسال بررسی نشد به دلیل 
مــرور زمان از دســتور مجمع خارج می شــود.با توجه به 
نظراتی که آقای رئیس جمهور دارد و فکر می کند نیاز است 
FATF مجددا بررسی شود و مسائل بین المللی مربوط به 

آن باید حل و فصل شود این مسئله را مطرح کرد.
وی ادامه داد: یک عده از دوســتان روز گذشــته تذکرانی 
دادند و آقــای قالیباف گفتند کــه رئیس جمهور از مقام 
معظم رهبری اجازه گرفته است و ایشان هم اجازه داده اند 
که موضوع FATF در مجمع تشــخیص مصلحت دوباره 
بررســی شود که البته این بررســی مجدد به معنای رد یا 

تایید نیست، بلکه فقط بررسی است.
این نماینده مجلس گفت: حال یک عده از دوستان تندروی 
خاص خودشــان را داشــتند که نباید این، اتفاق بیفتد و 
نمی خواهیم با آمریکا مذاکره کنیم از این دســت سخنان، 
آن هم درحالی که هنوز اصلا مراحلی طی نشــده اســت، 
تاییدی نشده است که بخواهد این اتفاقات رخ دهد. من هم 
گفتم اگر ما ادعای ولایت مداری داریم که باید داشته باشیم 
نظام جمهوری اسلامی و ما کسانی که مسئولیت داریم باید 
ولایت مــداری خودمان را در عمل ثابت کنیم؛ نه جلوتر از 
رهبری حرکت کنیم، نه آنچنان عقب بیفتیم که نفهمیم 

دنیا دست کیست.
وی در خصــوص این کــه یک نامــه ای با امضــای ۱۲۰ 
نماینده منتشــر شــد و خواسته شــده از بررسی مجدد 
FATF جلوگیری شود، اما بحثی که مطرح است اگر این 
نمایندگان به گفته خود اطمینان دارند چرا اسامی شان را 
منتشر نکرده اند، بیان کرد: ببینید بحث جلوگیری نیست، 
نامه را برای من هم آوردند، البته من متن را کامل نخواندم، 
به رئیس مجمع نامه ای نوشتند که فکر می کنم توصیه های 
خودشــان درباره FATF را به رئیس مجمع بیان کردند 
که داخل آن فوایــد و مزایا و عوارض FATF را از دیدگاه 

خودشان بیان کردند.
بیگدلی درباره این که در نامه آن ۱۲۰ نماینده مطرح شده 
است که پالرمو و CFT هیچ تاثیری در زندگی مردم ندارد، 
آیا به واقع چنین اســت، گفت: اولا من کارشناس مسائل 
اقتصادی و امور خارجه نیستم، ولی من فکر می کنم ما یک 
دولت  و امورخارجه با همه تشکیلات داریم و در بالای همه 
این ها مقام معظم رهبری هســتند. در مسائل بین المللی 
و روابط بین المللی مطیع فرمایشــات ایشان هستم، چون 
نظرات کارشناســی چه کارشناسانی که مستقیم با ایشان 
در ارتباط هستند، چه کارشناســانی که از طرف دولت و 
نهادهای مجموعه رهبری حضور دارند و به ایشــان ارجاع 
می شوند؛ بلاخره ایشــان با دید بازتری و نگاه عمیق تری 
کارشناســی می کنند و با اطلاعات بیشــتری مشکلات، 
معضلات و مســائل مملکت را در کنار آن کار کارشناسی 
می گذارند و ما مطیع دســتوراتی هســتیم که در سطح 

رهبری و توسط ایشان  گرفته می شود.
وی تاکید کرد: ارتباط داشــتن بــا دنیایی که منافع ملی 
مــا را به خطر نیندازد حتما لازم و ضروری اســت چراکه 
ما یکســری منافع ملی، مذهبی داریم و منافع جمهوری 

اسلامی ایران باید در نظر گرفته شود.
این نماینده مجلس بیان کرد: شما در یک ساختمانی که 
زندگی می کنید نمی توانید با همسایه سلام و علیک نداشته 
باشید. نمی توانید با همسایه خودتان مراوده نداشته باشید. 
نیاز به همسایه و کمک وی دارید، او نیاز به شما کمک تان 
دارد. در دنیا هم همین است، هر کسی دنبال منافع خودش 
است، منافع ملی خط قرمز ماست و باید برایش چارچوب و 

ایدئولوژی در نظر گرفته شود.

عضو هیات رئیسه کمیسیون عمران:
پرداخت وام ۸۰۰ هزار متقاضی

مسکن تا پایان سال
عضو هیات رئیســه کمیســیون عمران مجلس با اشــاره 
برگزاری جلســات متوالی کمیسیون متبوع خود با وزرای 
دولــت، رئیس بانک مرکزی و مدیران عامل بانک ها گفت: 
مقرر شده تا آخر سال جاری وام ۸۰۰ هزار متقاضی مسکن 
ملی پرداخت شــود. به گزارش ایلنا، سید جمال موسوی 
، در رابطه با ضرورت پرداخت تســهیلات متقاضیان طرح 
نهضت ملی مسکن، گفت: پس از برگزاری جلسات متوالی 
در کمیســیون عمران مجلس شــورای اسلامی با حضور 
وزیــران راه و اقتصاد و معاونین آن ها و فرزین رئیس بانک 
مرکزی و رؤســای بانک های عامل مقرر شد، تا آخر سال 
جاری هشــتصد و یازده فقره از وامهای مسکن ملی برای 
متقاضیان پرداخت شــود.  عضو هیات رئیسه کمیسیون 
عمران مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در واقع تمامی 
افــرادی که اقدام به عقد قرارداد بــا بانک ها نموده اند و یا 
به بانک ها از ســوی وزارت راه و شهرسازی معرفی شده اند 

وام های خود را دریافت خواهند کرد.

واکنش ابطحی به دستور پزشکیان 
برای پیگیری محدودیت خاتمی

فعال سیاســی اصلاح طلب توئیتی درخصوص دســتور 
پزشکیان در رابطه با برخورد با سیدمحمد خاتمی و محسن 

رنانی توئیتی منتشر کرد.
محمدعلی ابطحی فعال سیاســی اصلاح طلب، در شبکه 
اجتماعی ایکس نوشــت: »وقتی آقای پزشکیان در جلسه 
دولت از نحوه برخورد با آقای خاتمی و ممانعت از حضورش 
در مراسم و نیز برخورد با استاد رنانی ابراز تاسف می کند و 
دو وزیر را مامور پیگیری می کند یعنی صداقت باطنی اش 
کم رنگ نشــده و شــعارهایش را از یاد نبــرده و فهمیده 

مقصود، او و دولت اوست. از پزشکیان ممنونیم.«

مجلس

سوشیال

گروه سیاســی- مانیا شوبیری: فریاد 
خشمگینانه یک نماینده عضو پایداری 
چند روزی است که سروصدای زیادی به 
نماینده  پا کرده، »مهدی  کوچک زاده« 
تهران روز یکشنیه )24دی( در تذکری 
در صحن علنی مجلس گفته است که: 
»من به عنوان یک مالیات دهنده ایرانی 
راضی نیستم که یک قران از مالیات من 
قبل از اینکه خرج غزه شود برود برای 
لس آنجلســی های پفیوز خرج شود. 
که  کنند  افتخار  می خواهند  همه شأن 
ما دلمان برای لس آنجلس سوخت. ما 
یکسال است که برای مردم غزه خون 
به دل شدیم. آقای قالیباف تو جلودار 
مایی. امید ما به تو اســت. جلوی اینها 

بایست.« 
 کوچک زاده ناخواسته آتشی را در شبکه های 
اجتماعی روشــن کرد و باعث شد بسیاری 
از شــهروندان با هشتک »#راضی_نیستم« 
تذکر تند و تیزی به او و همفکرانش بدهند. 
»بهرام پارسایی« نماینده شیراز در مجلس 
دهــم با تاکید بر اینکه این ادبیات به دور از 
شان خانه ملت است، تاکید دارد که سخنگو 
و رئیس مجلس باید از مردم بابت این ادبیات 
ســخیف عذرخواهی کننــد. او همچنین با 
اشاره به اینکه صحبت های آقای کوچک زاده 
که فامیلیاش هــم به او می آید گفت: وقتی 
نماینــده مجلس از تریبــون مجلس با این 
ادبیات بگوید کــه از چه رضایت داره و چه 
رضایت نداره، خب بابی می شــود که همه 
اعلام کنند که از چه چیزی راضی هســتند 
از چه چیزی ناراضی. او در ادامه پایداری ها 
را گروهی بازنده می داند که با خراب کردن 
می خواهند خودشــان را نشــان بدهند. در 
ادامه مشــروح گفت و گوی مردم سالاری با 

نماینده شیراز در مجلس دهم می خوانید:
این ادبیات دور از شأن مجلس است

بهرام پارســایی، نماینــده ادوار مجلس در 
گفت وگو با »مردم ســالاری« با اشــاره به 
صحبت های  کوچــک زاده از تریبون مجلس 
با تاکید بر اینکه آقای  کوچک زاده به عنوان 
نماینده مجلس و کسی که ادعای اصولگرایی 
دارد بایــد اصولی را برای خــودش تعریف 

می کرد، گفت: متاســفانه نه در نحوه بیانش 
و نه در تن صدایش هیچ اصولی رعایت نشد.
پارسایی با تاکید بر اینکه این ادبیات دور از 
شان مجلس اســت، یادآور شد: دور از شان 
خانه ملت است که همچین صداهایی با این 

شیوه و ادبیات از آن بیرون بیاید، با بخشی 
از مردمی یک کشور اهانت آمیز و طلبکارانه 
صحبت شــود، در صورتی که صحبت های 
مســئولین دولت در حد عرف دیپلماسی و 

همددی بوده است که باید انجام می شد.
این نماینده شــیراز در مجلس دهم با اشاره 
به اینکــه ما فراموش نمی کنیم که در زلزله 
بم نهادهای مدنی آمریکا بیشترین کمک را 
به مردم زلزله زده بم داشتند، افزود: در زلزله 
بم این نهادها بیمارستان صحرایی ساختند و 
در امداد نجات بسیار فعال بودند، به هر حال 
نهادهایی مثل هلال احمر و صلیب ســرخ 
بین المللی هســتند و طبیعتا کمک با تمام 

ملت ها ابراز همدردی می کنند.
وی خاطر نشــان کرد: از طرف دیگر آتش 
ســوزی که رخ داده آســیبش بــرای کل 
دنیاســت، طبیعت و محیط زیست در حال 

نابودی است، جنگل ها ریه جهان هستند.
فرصتی برای ابراز نارضایتی شدید

پارســایی با بیان اینکــه صحبت های اقای 
 کوچک زاده که فامیلی اش هم به او می آید، 
البته دور از انتظار نبود، افزود: اما مردم انتظار 
نداشتند که با این ادبیات از تریبون مجلس 
صحبت کند، شــنیده شــدن این ادبیات از 

تریبون خانه ملت غیر قابل قبول است.
وی با اشــاره به اینکه بعد از این صحبت ها 
هشــتک راضی نیســتم به ترند اول توئیتر 
فارســی تبدیل شــد افزود: وقتی نماینده 
مجلــس از تریبون مجلس با ایــن ادبیات 

بگوید کــه از چه رضایت داره و چه رضایت 
نداره، خب بابی می شود که همه اعلام کنند 
که از چه چیزی راضی هستند از چه چیزی 
ناراضی. پارســایی خاطر نشان کرد: اگر قرار 
است او به اتفاقی که هنوز نیفتاده و در حد 
حرف اســت اینطور بتازاند، طبیعی اســت 
که مردم هم بگویند مــا هم حق داریم که 
بگویم از چه چیزی ناراضی هستم، همانطور 
که می بینی نارضایتی کــه مردم در فضای 
مجــازی از آن صحبت می کنند بر اســاس 

واقعیتی است که اتفاق افتاده است.
ایــن نماینــده ادوار مجلس با بیــان اینکه 
سخنگوی مجلس باید بابت ادبیات سخیف 
این فــرد از مردم آن منطــق و مردم ایران 
عذرخواهی کند و همچنین با این شــخص 
هم باید برخورد شود، گفت: تریبون مجلس 
باید در اختیار افرادی باشد که از حقوق ملت 
دفاع کنند، در راســتای منافع ملی صحبت 
کنند و یا در راستای خواست عموم سخنرانی 
کننــد، نه اینکه به جمعی از مردم دنیا حالا 
هرجایی که باشــد اینطور اهانت کنند؛ این 
اتفاق به نوعی باعث شــود که هرجای دنیا 
ببیننــد بگویند این فرد نماینده مردم ایران 

است پس مردم ایران اینگونه هستند!
این افراد رهبری یا آن اصول را فقط 

بهانه کرده اند
 وی در ادامه با اشــاره به فرمایشــات رهبر 
انقلاب که گفته بودنــد: »ما می خواهیم با 
همه ملت ها روابط دوســتانه داشته باشیم 
و حتی ما نســبت به ملت آمریکا دشــمنی 
نداریم...« و تضاد رفتار پایداری ها با سخنان 
رهبر معظم انقلاب گفت: این نشان می دهد 
این افراد رهبــری یا آن اصول را فقط بهانه 
کرده اند برای رســیدن به اهدافشــان و در 
پشت پرده قطعا رفتارشان در راستای منافع 
ملی نیســت، بلکه هرجای که به نفعشــان 
باشــد از آن برداشــت می کنند و هر جا به 

نفشان نباشد از آن عبور می کنند.
پارســایی در ادامه خاطرنشــان کرد: علاوه 
بر تاکیــدات رهبر انقلاب، ایــن حرف ها از 
انســانیت به دور اســت، وقتی شیخ عجل 
می فرماید »بنی آدم اعضای یک پیکرند/که 
در آفرینش ز یک گوهرند«، وقتی این شعر 

در سازمان ملل یا خیلی از مکان های معتبر 
حک و نگهداری می شود، نشان میده که این 
فــرد اصلا نه ادبیات ایرانــی را می داند و نه 
حتی به اصول انســانی و مبانی فرهنگی ما 

پایبند است.
اینها یک گروه بازنده هستند

وی در پاسخ به این سوال که چرا این ادبیات 
سخیف بارها از سوی پایداری ها در مجلس 
تکرار شده است گفت: اینها یک گروه بازنده 
هســتند که با خــراب کــردن می خواهند 
خودشان را نشان بدهند، اینها خودشان را با 
کردار و گفتاره بد به جامعه معرفی می کنند.

پارســایی تاکید کرد: این افراد چون حرفی 
برای گفتن ندارند به داد و فریاد و حرف های 
غیــر منطقی روی می آورنــد، ولی اگر قرار 
باشد صحبتی باشد به نظر من حق با مردم 

است.
این نماینــده ادوار مجلس افــزود: من در 
توییتر هم نوشــته ام که مــن به عنوان یک 
ایرانی تا یک ایرانی فقیر داریم راضی نیستم 

به هیچ جای دنیا کمک شود.
وی تاکید کرد: این افراد باید پاسخگو باشند 
که سرمایه های این کشور را از کشور برده اند 
و خــرج جاهای دیگر کرده انــد و نتیجهی 
چندانی هم به جز شــعار برایشان نداشته، 

طبیعتا مردم راضی نیستند.
مردم از مصوبات همین افراد 

ناراضی اند
پارســائی افزود: اگه قرار بر رضایت باشــد، 
بیشــتر چیزهای که همین هــا در مجلس 
در حال تصویب آن هســتند مــردم از آن 
رضایت ندارند، اگر بنا بر رضایت باشد، از این 
بودجه هایی کــه به نهادها و مراکز فرهنگی 
می دهند و حقیقتا هیچ خروجی برای کشور 
و مردم ندارد، مردم راضی نیستند، اگر بنا بر 
رضایت باشد از بودجه بیست و چند همتی 
که به صدا و سیما می دهند که ماکزیموم ده 
تا پانزده درصد بیننده دارد، 7۰ تا ۸۰درصد 
مردم راضی نیســتند یــا بودجه های که به 

خارج از کشور کمک می شود.
این نماینده شــیراز در مجلس دهم افزود: 
اگر قرار بر رضایت باشد، رضایت مردم ارجح 
است به رضایت شــخص، خواست اکثریت 
ارجح اســت به فرد، اگر قرار بر پاسخگوی 
باشــد این افراد باید پاســخگو باشــند که 
این قوانینی که گذاشــته اند یا اقداماتی که 
کرده اند کــه به ضرر مردم بــوده برای چه 
این کار را انجــام داده اند مثل همین لایحه 
عفااب و حجــاب. وی تاکید کرد: اینها باید 
نسبت به فقر مردم، مشکلات مردم و عقب 
ماندگی کشــور که چقدر عقب مانده ایم از 
تمام کشورها، طوری که دیگر خودشان هم 
نمی توانند اذعان کنند که ما نسبت به کجا 
پیشرفته ایم باید پاســخگو باشند، اما فقط 

شعار می دهند!
این اقلیت پاسخگو نیست

پارسایی با اشاره به اینکه اما این اقلیت حق 
خودش می داند که پرسشــگر باشند، افزود: 
اینها پاسخگو نیستند و می گویند هرچه که 
ما بخواهیم باید اتفاق بیفتد، اما این دوامی 
ندارد، این نوع ادبیات و این نوع سیاســت و 
این نوع روش و منش که در پیش گرفته اند 
محکوم به شکســت اســت و دوام چندانی 

نخواهد داشت.

گفت:  اژه ای  محســنی  حجت الاسلام  
طی مدت اخیر، بارهــا تاکید کرده ایم 
باشیم؛  قانون  به  ملتزم  باید  که همگان 
برخــی محافل، موضوعاتی  در  مجدداً 
ناظر بر تکمین یا عدم تمکین به قانون 
و اجرای آن مطرح شده است؛ بار دیگر 
به  التزام  لازم می دانم تاکید کنــم که 
قانون، یک امر ضروری و واجب اســت 
و مقوله ای که به قانون تبدیل شد برای 
همگان لازم الاتباع اســت. البته ممکن 
اســت نقدهایی به قانون مطرح باشد؛ 
مسیر قانونی این مقوله نیز تعبیه شده و 
می توان از فرآیندها و روش های موجود 
بــرای اصلاح قانون اســتفاده کرد؛ اما 

بی اعتنایی به قانون، پذیرفتنی نیست.
به گزارش ایلنا، حجت الاسلام  محسنی اژه ای 
امروز دوشــنبه )۲۴دی( طی ســخنانی در 
نشست شورای عالی قوه قضائیه، ضمن تبریک  
میلاد سعید حضرت امیرالمؤمنین، علی بن  ابی 

طالب)علیه الصّلاةوالسّلام( اظهار کرد: کشور با 
مسئله ناترازی انرژی و تبعات آن روبه روست؛ 
از ســویی دیگر، بحث قاچاق ســوخت نیز 
مطرح است؛ باید اذعان کنیم که در طول این 
ســالها برای مقابله با این امر، توفیق چندانی 
نداشته ایم؛ اینکه مدام مطرح می شود روزانه 

۱۵ الــی ۲۰ میلیــون لیتر ســوخت قاچاق 
می شود، ناشی از همین مقوله است؛ فلذا قوه 
قضائیه به موجب وظایف ذاتی خود نســبت 
به این موضوع متمرکز شده است؛ در همین 
راســتا، به مقامات قضایی استان هرمزگان و 
چند استان دیگر دستور داده ایم که بصورت 
ریشــه ای، همه جانبه و تخصصی، در موضوع 

قاچاق سوخت متمرکز شوند.
رئیس قوه قضائیه بیان داشت: سایر بخش ها 
و مراجع قضایی ذیصلاح از جمله دادســتانی 
کل کشور و سازمان بازرسی نیز مساعدت های 
لازم را به مقامات قضایی اســتان هرمزگان و 
اســتان های دیگری که به موضوع مقابله ی 
ریشــه ای، تخصصی و همه جانبــه با قاچاق 
سوخت متمرکز شــده اند، داشته باشند؛ در 
این مسیر، بسیار باید مراقبت کرد که اشِکال 
و ایرادی حادث نشــود، تا آن اشِکال و ایراد، 
کل فرآیندِ مقابله را تحت الشــعاع قرار دهد. 
همچنین باید توجه داشــت کــه هدف ما از 
تمرکز به موضوع قاچاق ســوخت، انجام یک 
امر تبلیغاتی و موقت نیســت، بلکه هدف ما، 
مبارزه ی ریشــه ای، تخصصی و همه جانبه با 

یک مسئله مزمن و مهم است.   
رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: مقوله ی ارز و 
نوسانات ارزی نیز موضوع بسیار مهمی است؛ 

این مقوله، به یک شــاخص و عنصر اثرگذار 
تبدیل شــده که می تواند بــر روی مایحتاج 
مردم نیز اثر گذارد؛ از سویی دیگر، این مقوله، 
حائز جنبه های روانی نیز می باشــد و دشمن 
مترصد سوءاســتفاده از آن است. دولت نیز 
تمام تلاش خود را برای کنترل نوسانات ارزی 
به کار بســته است؛ بر همین اساس، ضروری 
اســت بخش های ذیربط در قــوه قضائیه از 
جهات مختلف، در این قضیه کمک کار باشند 
و ورودی دلســوزانه و عالمانــه به این مقوله 
داشته باشــند؛ باید توجه داشت که اولویت 
در این قضیه، حل مشــکلات است؛ البته که 

توجه به قاصــران و مقصران احتمالی نیز در 
این مقوله، بســیار مهم اســت؛ اما آنچه که 
فعلًا در اولویت اصلی است، حل مشکلات در 
حوزه نوسانات ارزی است. رئیس عدلیه گفت: 
مســائلی نیز در حوزه نیروگاه ها وجود دارد و 
با قطعی بــرق و گاز مواجه ایم که این امر بر 
روی تولید بنگاه های کشــور اثر می گذارد و 
بالتبع در مقوله های اشــتغال و تورم نیز اثر 
مستقیم دارد؛ فلذا مسئولان ذیربط قضایی در 
مقوله ی مزبور نیز با هدف گره گشایی و کمک 
به حل مشــکل، ورودی مجدانــه و مدبرانه 

داشته باشند.

پارسائی درگفت وگو با »مردم سالاری« رفتار دلواپسان را بررسی کرد 

بازنده های همیشه طلبکار

تاکید مجدد قاضی القضات بر ضرورت التزام همگان به قانون

این افراد باید نســبت به فقر 
مردم، مشکلات مردم و عقب 
ماندگی کشور پاسخگو باشند، 

اما فقط شعار می دهند!

مخبر:
تصدی گری دردی را درمان نخواهد کرد

مشاور و دستیار رهبری انقلاب گفت: تصدی گری دردی را درمان نخواهد 
کرد و دولت نیز در این بخش به دنبال حمایت گری است تا شرایط برای 

توسعه زیرساخت ها و پژوهشگران جوان فراهم شود.
به گزارش ایلنا، محمد مخبر در بازدید از پژوهشگاه ملی مهندسی ژنتیک 
و زیســت فناوری، در جمع پژوهشگران و جوانان نخبه این عرصه گفت: 
همواره در سخت ترین شرایط و در مواجهه با مشکلات آنچه به من و تمام 
دولتمردان دلگرمی می دهد، این است که این مرز و بوم جوانانی دارد که 
با هر سلیقه و نگاهی بر محور ایران دوستی و ارزش های ایمانی از پس هر 
مشکل و مســئله ای برمی آیند. نخبگان ستاره های درخشانی برای تارک 

ملت عزیزمان برای حل مسائل کشور هستند.
وی تاکید کرد: در مواجهه با مسائل و مشکلات کشور، حرف های مایوس 
کننده، نه با واقعیات نسبتی دارد و نه در منطق حکمرانی قابل قبول است.
  مخبر با اشــاره به ظرفیت های ایران اظهار کرد: این ســرزمین کشــور 
مزیت هاست و در میان انبوه داشــته ها و یافته های مان به لحاظ نیروی 
انســانی و ظرفیت های خدادادی سرآمد هســتیم و جایی برای ناامیدی 

باقی نمی ماند.
مشــاور و دســتیار رهبر انقلاب عضویت در پیمان های بین المللی مانند 
بریکس و شــانگهای را برای کشور فرصتی بسیار خوب توصیف کرد و با 
اشاره به بازار صادرات محصولات دانش بنیان حوزه زیست فناوری، گفت: 
در این زمینه پیشــرفت ها چشمگیر بوده است اما هنوز سهم مان از بازار 
چندصد میلیارد دلاری این حوزه کافی نیســت و باید با همتی همگانی 
چــه در بخش دولتی و چه در بخش خصوصی صادرات این محصولات را 
به جد پیگیری کنیم. تعداد شرکت های ایرانی در حوزه زیست فناوری در 

۱۰ سال گذشته دوبرابر شده اما کافی نیست.

رویداد

شــورای  رئیس  حضرتــی  الیــاس 
اطلاع رسانی دولت چهاردهم گفت: اگر 
قرار باشد مشــکلات کشور حل شود، 
قطعاً با دعوا و درگیری نمی توان به این 

هدف رسید.
الیاس حضرتی رئیس شــورای اطلاع رسانی 
دولت با اشــاره بــه این که »زمانــی که به 
شورای اطلاع رسانی آمدیم، تصور یا رویه ای 
وجود داشــت مبنی بر این که به رسانه های 
منتقد اطلاعات داده نشــود و ارتباط شکل 
نگیرد. این موضوع به طور رسمی بخش نامه 
نشــده بود، اما به نوعی جا افتاده بود« یادآور 
شــد: در همان ابتدا، نامه  ای به تمام روابط 
عمومی ها، وزرا و مؤسسات ارسال کردم که با 
همه رسانه ها کار کنند. دولت آقای پزشکیان 
هیچ گونــه پنهان کاری با مــردم ندارد، بلکه 

بسیار شفاف و صادقانه عمل می کند. محور 
کار دولت بر صداقت و سلامت بنا شده است. 
با وجود زمان کم از آغاز به کار دولت و تجربه 
محدود برخی مدیران، فکر نمی کنم چیزی 
پنهان از مردم باقی مانده باشــد. به گزارش 
ایسنا، وی به شفافیت در بررسی پروژه های 
بزرگ اشــاره کرد و گفت: »برای پروژه هایی 
مثل فیلترینگ، ماه ها بحث و گفت وگو میان 
موافقان و مخالفــان صورت گرفت و جامعه 
در جریان گفتمان قرار داشــت. همین روند 
بــرای موضوعاتی نظیــر واردات خودرو نیز 
دنبال شــد. حضرتی با بیــان این که »امروز 
یکی از مسائل اصلی کشــور ناترازی انرژی 
اســت« خاطرنشــان کرد: دولت ۶ میلیارد 
دلار از بودجه ســال آینــده را برای واردات 
بنزیــن تخصیص داده اســت؛ این در حالی 

اســت که ایران به عنوان یکی از بزرگ ترین 
تولیدکنندگان نفت و گاز دنیا نباید با چنین 
چالشی مواجه باشد. این که کشوری نفت خیز 
مجبــور به واردات بنزین شــود یا تولید گاز 
کافی برای چاه های نفت خود نداشته باشد، 
نشان دهنده اوج فاجعه است. از سوی دیگر، 
کمبود ۲۰ هزار مگاوات برق که سال آینده 
بــه ۲۵ هزار مگاوات خواهد رســید و منجر 
به خاموشــی های مکرر می شــود، شایسته 
کشــوری مثل ایران نیســت. این ها مسائلی 
هســتند که باید با جدیت حل شوند. رئیس 
شــورای اطلاع رسانی دولت چهاردهم افزود: 
اگر قرار باشــد مشکلات کشــور حل شود، 
قطعاً با دعوا و درگیری نمی توان به این هدف 
رسید. آقای پزشکیان با جمع بندی تجربیات 
گذشــته به این نتیجه رسیده اند که جامعه 

به شدت دوقطبی شــده است. او با تأکید بر 
وفاق ملــی، خود را محدود به یک جریان یا 
گروه نکرده و توانسته اقدامات بزرگی انجام 

دهد.
وی همچنین درباره مذاکرات با غرب توضیح 
داد: پیام آقای پزشــکیان در ســازمان ملل، 
پیام صلح، آشــتی و تعامل بــود. البته همه 
متغیرها در دســت دولت نیست و دشمنان 
ما همواره در حال توطئه چینی هســتند. با 
این حال، دولت تلاش می کند این مســائل 
را مدیریــت کنــد و در عرصــه بین المللی 
مســیر مناســبی را پیــش ببرد. از ســوی 
دیگــر، FATF بــار دیگر در دســتور کار 
مجمع قرار گرفته اســت تا روابط بین المللی 
 روان تر شود و اصلاحات اقتصادی به شکلی 

مؤثر اجرایی گردد.

افشاگری درباره دولت سیزدهم از زبان الیاس حضرتی


